

## 喜樂谷靈糧堂

### Tri-Valley Bread of Life Christian Church

成立 Started： 2008 年 9 月

地點 Location： Pleasanton, CA

主任牧師 Senior Pastor： 韓珂牧師 Rev. Ke Han

網址：[www.tvbolcc.net](http://www.tvbolcc.net)

#### 簡要介紹 Brief Introduction:

位於北加州三谷地區(Tri-Valley)的喜樂谷靈糧堂成立於2008年9月，該堂由原在生命樹靈糧堂服事的姜評牧師及一群對三谷區有負擔的弟兄姐妹共同成立的。早在 2007年底他們已注意到在三谷地區的華人逐漸增多，而華人的超市及美食中心也相繼的開設，在與生命樹靈糧堂的季養正牧師交通、尋求、禱告後，神將設立教會的負擔放在他們心中。於2008年7月，由生命樹靈糧堂遮蓋、差派，經過一個月的準備，於9月開始正式的主日崇拜。他們的主要對像是住在三谷地區的華人及他們的下一代，以「建立一個健康的家庭」為目標，將神的福音，神對家庭的祝福帶給這個地區。他們鼓勵弟兄姐妹在神的話語上紮根、進深。普世宣教也是他們的主要事工之一，他們宣教的策略是從同文化開始，擴展到近文化，以至於異文化的地區，目前在亞洲地區已參與宣教事

工，堅立信徒，也參與扶貧的工作。2016年姜評牧師領受新的呼召開始進入少數民族的宣教工場，教會的牧養事工由韓珂牧師接續，協同青少年牧區的劉威志傳道同心建造屬靈大家庭。願神的靈親自來帶領喜樂谷靈糧堂前面的道路，賜下合一的靈，堅固神的教會，來榮耀主的名。

Tri-Valley Bread of Life Christian Church, in Northern California, was founded in Sept 2008, by Pastor Ping Chiang and a group of brothers and sisters. At the end of 2007, they already noticed that Chinese American population was increasing in Tri-Valley area, with many Chinese super-market and plazas continued to be built. After communicating, seeking, and praying with Pastor James Jih of Tree of Life Lord's Harvest Christian Church, God had confirmed the calling to build church in Tri-Valley in their hearts. Covered and sent by Tree of Life Lord's Harvest Christian Church, the preparation started in July, and the church held its first Sunday service in September.

Their target is to preach the gospel to Chinese people living in the Tri-Valley area and their second generations. With the goal of building healthy families, Tri-Valley Bread of Life Christian Church strives to bring the gospel and God's blessing to

families in the community. The church encouraged brothers and sisters to root and deepen in the Word of God. Worldwide missions are also one of their main ministries, their mission strategy is to start the mission with the same culture, to a close-related culture, then to different culture. Right now, they are participating in evangelistic ministries in Asia, not only strengthening believers, but also taking care of the poor. In 2016, Pastor Ping Chiang responded to God's calling of mission to minority groups, Pastor Ke Han took the responsibility of pastoring the church, working alongside with youth pastors to build a spiritual family in unity. May the Spirit of God lead the way in front of the Tri-Valley BOLCC and give the Spirit of Unity to strengthen the church of God to glorify the name of the Lord.

### 代禱事項：

1. 請為喜樂谷靈糧堂的牧者禱告，祝福韓珂牧師和劉威志傳道在牧養上有主的恩典和突破的能力，讓會眾得到真理的澆灌和服事神的熱忱。
2. 請為教會各樣事工祝福禱告，感動弟兄姐妹願意同心去服事祝福別人，願神的恩典伴隨

他們每一天，帶領他們進入豐收之地，經歷神的能力。

**Prayer Items:**

1. Please pray for the pastors of Tri-Valley Bread of Life Christian Church, and bless Pastor Ke Han and Youth pastor Weizhi Liu to have the Lord's grace and breakthrough ability in pastoring and teaching, so that the congregation will grow in truth and faith and have the enthusiasm in serving God.
2. Please bless and pray for the various ministries of the church. May the Holy Spirit move the brothers and sisters to be willing to serve and bless others. May God's grace accompany them every day and lead them into harvest land and experience God's power.